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De fractie van Lokaal Belang
Ter attentie van mevrouw Blankenburgh
 
 
  

Geachte mevrouw Blankenburgh,

Op 5 oktober 2020 heeft uw fractie, op grond van artikel 42 van de 
organisatieverordening van de gemeenteraad, schriftelijke vragen gesteld over de 
voortgang van de nieuwe beleidsnota Openbare Verlichting. 
Wij beantwoorden uw vragen als volgt:

1. We gaan herfst/winter 2020 tegemoet. Deze donkere maanden vragen om een 
goede openbare verlichting, die bijdraagt aan sociale veiligheid en verkeersveiligheid 
voor onze inwoners. Heeft het nieuwe uitstel richting een raadsvoorstel momenteel 
effect op de planvorming en/of uitvoering rond verlichting? Blijven er vragen en 
wensen liggen? Zo ja, hoe gaat het college daarmee om?

Antwoord: De behandeling van de nieuwe beleidsnota “licht in de openbare ruimte” heeft 
geen effect op de huidige praktijk rond verlichting in de openbare ruimte. De huidige 
kaders en de reeds door het college vastgestelde uitgangspuntennotitie “licht in de 
openbare ruimte gemeente Barneveld 2020 – 2026” geven daar ruim voldoende 
handvatten voor.

2. Lokaal Belang ziet graag dat er vaart wordt gezet achter de afronding van het nieuwe 
beleidsplan en dat er een duidelijke afspraak over de planning gemaakt wordt. Nog 
langer uitstel vinden wij onwenselijk. Gezien de tijdlijn van bijna 3 jaar(!) kan en mag 
de coronacrisis wat ons betreft niet of nauwelijks een argument zijn voor het uitstel.

a. Is het college het met ons eens dat het hoog tijd wordt dat het 
beleidsplan wordt afgerond en door de raad kan worden vastgesteld; 
inclusief voorstellen voor de uitvoer?

Antwoord: Ja.

b. Is het college bereid toe te zeggen dat we het raadsvoorstel uiterlijk 
januari 2021, maar zo mogelijk eerder, tegemoet kunnen zien en 
bespreken? Zo nee, waarom niet?

Antwoord: Ja. Wij streven naar behandeling in de gemeenteraad van december 2020.

c. Is het college tevens bereid indien er dringend gewenste maatregelen 
voortvloeien uit het beleidsplan, deze met prioriteit te behandelen en 
deze zoveel als mogelijk vóór de zomer van 2021 afgerond te hebben?

Antwoord: De huidig praktijk is reeds dat er daar waar het dringend nodig is maatregelen 
worden getroffen op het gebied van het verlichten van de openbare ruimte. Deze aanpak 
is in het voorgestelde nieuwe beleidsplan niet anders. Daarnaast is de aanpak vanuit het 



Blad 2 

nieuwe beleidsplan om per thema gebiedsgericht een participatietraject te doorlopen met 
inwoners en andere betrokkenen. 

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,

H.F.B. van Steden dr. J.W.A. van Dijk
secretaris burgemeester


